
 

SA 0052/XXXIX/10 

Protokół nr XXXIX/10 
z sesji Rady Gminy Goleszów 

odbytej w sali Ochotniczej Straży Pożarnej w Puńcowie 
w dniu 24 lutego 2010 r. 

 

Obecni: 

- 14 radnych według załączonej listy obecności, 

- sołtysi według załączonej listy obecności, 

- radny powiatowy Jerzy Sikora, prezes OSP Puńców Henryk Mizior, wójt gminy Zbigniew 

Wacławik, skarbnik gminy Barbara Madzia, sekretarz Bogusława Podżorska, dyrektor Gminnego 

Ośrodka Kultury Lidia Lankocz, kierownicy referatów Jan Madzi i Barbara Susmarska, inspektor 

ds. prasy Tomasz Jaszowski. 

Listy obecności radnych oraz sołtysów stanowią załączniki nr 1, 2 i 3 do nin. protokołu. 

 

Ad.1. Otwarcie XXXIX sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych i zaproszonych 

gości.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Artur Więcław o godzinie 1500 otworzył sesję Rady Gminy, 

przywitał radnych, zaproszonych gości, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy.  

 

Ad.2.Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Artur Więcław oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Nieobecny radny 

Kazimierz Wisełka. 

 

Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie XXXIX sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych i zaproszonych gości.  
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2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy.  

5. Wystąpienia gości. 

6. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania.  

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Przyjęcie sprawozdań z prac komisji w roku 2009 

9. Informacja na temat planów złożenia wniosków o pozyskanie środków zewnętrznych na 

planowane w roku 2010 inwestycje. 

10. Ocena stanu ochrony środowiska w naszej gminie. 

11. Informacja n/t zagospodarowania odpadów i nieczystości stałych w naszej gminie. 

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

12.1. zmian budżetu gminy na 2010 rok, 

12.2. szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych, 

mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie, 

12.3. funduszu sołeckiego, 

12.4. określenia wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie  

zezwolenia na odbieranie odpadów komunalnych, na opróżnianie zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych, 

12.5. przyznania nagrody p. Annie Stanieczek za osiągnięcia w dziedzinie upowszechniania 

kultury, 

12.6. przyznania nagrody p. Urszuli Kenig za osiągnięcia w dziedzinie upowszechniania 

kultury, 

12.7. przyznania nagrody p. Annie Stanieczek za wysokie wyniki sportowe, 

12.8. przyznania nagrody p. Piotrowi Łupieżowiec za wysokie wyniki sportowe, 

12.9. przyznania nagrody Tomaszowi Warzecha za wysokie wyniki sportowe, 

12.10. przyznania nagrody Aleksandrze Kocyan za wysokie wyniki sportowe, 

12.11. przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa 

Cisownica, 
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12.12. przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa 

Bażanowice, 

12.13. przystąpienia sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Bażanowice, 

12.14. przystąpienia sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Puńców, 

12.15. wyrażenia opinii w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej Wielospecjalistycznego Szpitala Powiatowego im. dr B. Hagera w 

Tarnowskich Górach ul. Pyskowicka 47-51, 

12.16. programu gospodarczego p/n: Plan odnowy miejscowości Cisownica na lata 2010 – 

2016 

12.17. zmiany uchwały nr XXXVII/301/09 z dnia 21 grudnia 2009 r.  

13. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

14. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

15. Wolne wnioski. 

16. Informacje i komunikaty. 

17. Zakończenie XXXIX sesji Rady Gminy Goleszów.   

Następnie wiceprzewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnych z zapytaniem o wnioski 

w sprawie zmiany zaproponowanego porządku obrad. 

Radny Leszek Szlauer zaproponował wprowadzenie projektu uchwały w sprawie poparcia 

oświadczenia Sejmiku Województwa Śląskiego. 

Radny Krzysztof Glajcar wprowadzenie dwóch projektów uchwał: w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu i w sprawie zmiany uchwały nr I/7/06 z dnia 27 listopada 

2006 r.   

Wiceprzewodniczący Artur Więcław zaproponował wykreślenie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia opinii w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej Wielospecjalistycznego Szpitala Powiatowego im. dr B. Hagera w Tarnowskich 

Górach ul. Pyskowicka 47-51. Wykreślenie tego projektu uchwały poparł Wójt Gminy Zbigniew 

Wacławik, gdyż zgodnie z przepisami opinię taką winniśmy podająć w terminie 30 dni od daty 

otrzymania pisma w tej sprawie, a w przypadku nie podjęcia opinii w tej sprawie wnioskodawca 
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uznaje, że sprzeciw nie został wniesiony. Termin w przypadku tego projekt uchwały upłynął 

30 stycznia tak więc uchwała ta stała się bezprzedmiotowa. 

Nikt z obecnych nie wniósł dalszych propozycji zmian do porządku obrad.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy zaproponował więc by w miejsce wykreślonej uchwały 

wprowadzić projekt uchwały w sprawie poparcia oświadczenia Sejmiku Województwa Śląskiego, 

a pozostałe proponowane do wprowadzenia projekty uchwał jako 12.18. i 12.19.  

Porządek obrad wraz ze zmianami został poddany pod głosowanie, w którym udział brało 14 

radnych. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, tj. 14 głosami „za” i przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XXXIX sesji Rady Gminy Goleszów, przywitanie radnych i zaproszonych gości.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy.  

5. Wystąpienia gości. 

6. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania.  

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Przyjęcie sprawozdań z prac komisji w roku 2009. 

9. Informacja na temat planów złożenia wniosków o pozyskanie środków zewnętrznych na 

planowane w roku 2010 inwestycje. 

10. Ocena stanu ochrony środowiska w naszej gminie. 

11. Informacja n/t zagospodarowania odpadów i nieczystości stałych w naszej gminie. 

12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

12.1. zmian budżetu gminy na 2010 rok, 

12.2. szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych, 

mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie, 

12.3. funduszu sołeckiego, 

12.4. określenia wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie  

zezwolenia na odbieranie odpadów komunalnych, na opróżnianie zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych, 
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12.5. przyznania nagrody p. Annie Stanieczek za osiągnięcia w dziedzinie upowszechniania 

kultury, 

12.6. przyznania nagrody p. Urszuli Kenig za osiągnięcia w dziedzinie upowszechniania 

kultury, 

12.7. przyznania nagrody p. Annie Stanieczek za wysokie wyniki sportowe, 

12.8. przyznania nagrody p. Piotrowi Łupieżowiec za wysokie wyniki sportowe, 

12.9. przyznania nagrody Tomaszowi Warzecha za wysokie wyniki sportowe, 

12.10. przyznania nagrody Aleksandrze Kocyan za wysokie wyniki sportowe, 

12.11. przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa 

Cisownica, 

12.12. przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa 

Bażanowice, 

12.13. przystąpienia sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Bażanowice, 

12.14. przystąpienia sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Puńców, 

12.15. poparcia oświadczenia Sejmiku Województwa Śląskiego, 

12.16. programu gospodarczego p/n: Plan odnowy miejscowości Cisownica na lata 2010 – 

2016, 

12.17. zmiany uchwały nr XXXVII/301/09 z dnia 21 grudnia 2009 r., 

12.18. zmiany uchwały nr I/7/06 z dnia 27 listopada 2006 roku, 

12.19. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu. 

13. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

14. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

15. Wolne wnioski. 

16. Informacje i komunikaty. 

17. Zakończenie XXXIX sesji Rady Gminy Goleszów.   
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Ad.4. Przyjęcie protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy.  

Protokół z trzydziestej ósmej sesji Rady Gminy Goleszów był wyłożony do wglądu w biurze Rady. 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego protokołu. Protokół nr XXXVIII/10 z dnia 

4 stycznia 2010 r. został przyjęty jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”. 

 

Ad.5. Wystąpienia gości. 

Radny powiatowy Jerzy Sikora poinformował o zakresie działania Wydziału Architektury 

i Budownictwa Starostwa Powiatowego oraz o planach stworzenia sieci szpitali, do której należeć 

miałby również Szpital Śląski w Cieszynie.  

Następnie z pytaniami do radnego zwrócili się: 

Sołtys Grażyna Foltyn-Skutek zapytała o termin rozpoczęcia remontu drogi przez Kozakowice, 

a prezes OSP Puńców Henryk Mizio pytał o możliwość remontu drogi powiatowej biegnącej 

przez centrum Puńcowa. Zaznaczył także, że słupy wysokiego napięcia są zlokalizowane zbyt 

blisko krawędzi dróg. 

Odpowiadając na te głosy radny poinformował, że: 

− na remont drogi w Kozakowicach jest przygotowana cała dokumentacja, a przetarg 

ogłoszony zostanie na początku marca. Przewidywany termin zakończenia inwestycji to 

koniec 2010 roku, 

− powiat na ten rok wyznaczył do remontu na terenie gminy Goleszów 3 drogi (w Cisownicy, 

Lesznej Górnej i Puńcowie). Decyzja o remontach zapadnie po rozliczeniu odśnieżania 

dróg.  

 

Ad.6. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

Przewodniczący poszczególnych Komisji poinformowali, iż: 

Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia obradowała 10 lutego Br. Na posiedzeniu 

zapoznano się z osiągnięciami klubów sportowych i UKS za rok 2009. Informacje na ten temat 

dostarczyły wszystkie kluby sportowe z wyjątkiem LKS Wiki Kisielów. Powzięto także informacje 

na temat: 

− kalendarza imprez sportowych i rekreacyjnych organizowanych przez kluby sportowe, 

UKS’y, Gminę Goleszów i organizacje pozarządowych roku 2010 oraz, 
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− harmonogramu imprez kulturalnych na rok 2010 organizowanych przez GOK. 

Ponadto pozytywnie zaopiniowano projekty uchwał w sprawie: 

• przyznania nagrody p. Urszuli Kenig za osiągnięcia w dziedzinie upowszechniania kultury, 

• przyznania nagrody p. Annie Stanieczek za osiągnięcia w dziedzinie upowszechniania kultury, 

• przyznania nagrody p. Annie Stanieczek za wysokie wyniki sportowe, 

• przyznania nagrody p. Piotrowi Łupieżowiec za wysokie wyniki sportowe, 

• przyznania nagrody Tomaszowi Warzecha za wysokie wyniki sportowe, 

• przyznania nagrody Aleksandrze Kocyan za wysokie wyniki sportowe, 

Komisja sformułowała także wniosek o wprowadzenie zmiany w uchwale w sprawie warunków 

i trybu przyznawania nagród za wysokie wyniki sportowe, polegającej na wyprowadzeniu 

przyznawania wyróżnień (obok nagród). 

Po tej informacji wiceprzewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję, w której głos zabrali Wójt 

Gminy Zbigniew Wacławik oraz radny Franciszek Giecek. Wójt przychylił się do wniosku 

Komisji, informując, że podobne wyróżnienia funkcjonują w starostwie, a pracownicy Urzędu 

przygotują stosowną zmianę. Natomiast radny Franciszek Giecek zaproponował umieścić „w tej 

poprawce też jednego trenera”.  

Kolejno radny Krzysztof Glajcar zaproponował zamknięcie dyskusji i przeniesienie jej na 

posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia, gdzie zmiana ta będzie 

szczegółowo dyskutowana. 

Wobec powyższego wiceprzewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek Komisji 

Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia o wprowadzenie zmiany w uchwale w sprawie 

warunków i trybu przyznawania nagród za wysokie wyniki sportowe, polegającej na 

wyprowadzeniu przyznawania wyróżnień (obok nagród). W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

 

Posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa odbyło się 

17 lutego 2010 r. i omówiono następujące tematy: 
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1. Przyjęto informację na temat wywozu nieczystości płynnych z terenu Gminy Goleszów 

przez właścicieli posesji, rozważenie skutecznego egzekwowania zakazu bezpośredniego 

odprowadzania ścieków do środowiska. Komisja zawnioskowała o sporządzenie ewidencji 

szamb bezodpływowych na terenie gminy gdzie zakończona została budowa kanalizacji. Na 

pozostałych terenach rejestry takie winne być zakładane po wykonaniu kanalizacji. Komisja 

wnioskuje także o opublikowaniu na łamach Panoramy Goleszowskiej informacji 

o obowiązku wywozu nieczystości płynnych.  

2. Przyjęto bez uwag informacje na temat zaawansowania prac związanych z budową 

kanalizacji i oczyszczalni ścieków w Goleszowie. 

3. Przedyskutowano także kwestię zbiórki odpadów wielkogabarytowych. Z informacji 

przedstawionych przez wójta wynika, że obecni nie ma możliwości pokrycia kosztów takiej 

zbiórki z budżetu gminy. 

4. Ponadto Komisja prosi o umieszczenie w Panoramie Goleszowskiej także informacji 

dotyczących: 

− rozpropagowania zbiórki zużytego sprzętu RGD i RTV w referacie drogowym, 

− rozpropagowania zbiórki przeterminowanych lekarstw w punkach aptecznych w Goleszowie 

i w Puńcowie. 

W tematyce bieżącej Komisji: 

− radny Krzysztof Kohut złożył wniosek w sprawie rozważenia w pierwszym półroczu 2010 r. 

zmiany planu zagospodarowania przestrzennego Kozakowic dla parceli, o której mowa we 

wniosku pana Sikorskiego, 

− Komisja poparła intencję wystosowania do firmy Tros-Eko pisma, wyrażającego 

dezaprobatę co do faktu podniesienia liczby worków śmieci selekcjonowanych 

wymaganych do uzyskania zniżki wynikającej z faktu segregacji.  

Zaopiniowano także projekty uchwał przygotowane na dzisiejszą sesję. Szczegóły zostaną 

przekazane w punkcie 12 porządku obrad. 

Po tej informacji wiceprzewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję, w której przewodniczący 

Rady Gminy Jerzy Szalbot poinformował, że zgodnie z wnioskiem Komisji przygotuje on pismo 

do firmy Tros-Eko, w którym wyrazi sprzeciw wobec bezprawnych praktyk firmy, polegających na 

określaniu liczby worków śmieci segregowanych wymaganych do uzyskania zniżki wynikającej 

z faktu segregacji. Protest ten będzie również zawierał informacje o pozbawieniu firmy koncesji. 
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Komisja Rewizyjna obradowała 22 lutego 2010 i na posiedzeniu przeprowadzona została kontrola 

odroczeń i umorzeń podatków w gminie za 2009 rok. Kontrola ta polegała na zapoznaniu się z listą 

osób i firm, którym wójta gminy umorzył podatek bądź go odroczył.  

Komisja oceniła decyzje wójta pozytywnie i nie sformułowała żadnych wniosków ani zaleceń 

pokontrolnych.  

Po tej informacji wiceprzewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. W dyskusji nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Komisja Finansów i Inwestycji obradowała wczoraj 23 lutego 2010 r. I tak kolejno: 

− w związku z rezygnacją radnego Kazimierza Wisełki z funkcji wiceprzewodniczącego Komisji, 

Komisja wybrała na to stanowisko radnego Karola Lipowczana, 

− wysłuchano informacji na temat projektów realizowanych i planowanych do realizacji 

z udziałem dofinansowania środkami zewnętrznymi. W trakcie dyskusji padł wniosek 

o zwołanie wspólnego posiedzenia Komisji stałych, na którym przedyskutowane zostaną 

kwestie wyboru i finansowania inwestycji takich jak: budowa wodociągu na ul. Żniwnej, wybór 

drogi do remontu z programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011 czy budowa boiska,  

− przyjęto sprawozdanie z działalności Komisji w roku 2009, 

− wysłuchano przedstawicieli OSP Cisownica w sprawie remontu wozu strażackiego. Wójt 

Gminy przypomniał, że na ten cel w budżecie gminy zagwarantowane jest 20 000 zł i na taką 

sumę mechanik wykonujące remont może wystawić fakturę gminie Goleszów. Pozostała kwota 

ma pochodzić z budżetu OSP Cisownica (20 000) i OSP Goleszów (17 000).  

− zaopiniowano projekty uchwał, o czym będzie mowa w punkcie 12. 

Po tej informacji wiceprzewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. W dyskusji nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Ad.7. Interpelacje i zapytania. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Artur Więcław poinformował, że w okresie pomiędzy sesjami 

interpelacje złożyli radni Karol Lipowczan i Franciszek Giecek. Interpelacja radnego Karola 

Lipowczana dotyczyła uregulowania stosunków wodnych przy drodze powiatowej Cieszyn-Ustroń, 

a interpelacja radnego Franciszka Giecka dotyczyła wykonania ścieżki rowerowej na szlaku 

turystycznym Cisownica-Nydek. 

 



Protokół nr XXXIX/10 z sesji Rady Gminy Goleszów odbytej w dniu 24 lutego 2010 r.  strona 10 
 
Odpowiedzi na te interpelacje radni otrzymali już na piśmie, a ich treść zostanie przedstawiona 

w punkcie 13 porządku obrad.  

W tym punkcie nie złożono dodatkowych zapytań ani interpelacji. 

 

Ad.8. Przyjęcie sprawozdań z prac komisji w roku 2009. 

Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym komisje podlegające radzie są zobowiązane do 

przedłożenia radzie sprawozdania ze swej działalności.  

Komisje sporządziły sprawozdania, które zostały przedłożone Radzie Gminy. Wobec braku uwag 

do ich treści wiceprzewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowania poszczególnych 

sprawozdań i tak: 

− sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za II półrocze 2009 roku zostało przyjętej 

jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”, 

− sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia za 2009 

rok zostało przyjętej jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”, 

− sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa za 2009 rok zostało przyjętej jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”, 

− sprawozdanie z działalności Komisji Finansów i Inwestycji za 2009 rok zostało przyjętej 

jednogłośnie, tj. 14 głosami „za”, 

Sprawozdania te stanowią załączniki nr 4, 5, 6 i 7 do nin. protokołu. 

 

Ad.9. Informacja na temat planów złożenia wniosków o pozyskanie środków zewnętrznych na 

planowane w roku 2010 inwestycje. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy poinformował, iż radni otrzymali przed sesją pisemną 

informacje na ten temat (załącznik nr 8 do nin. protokołu). Została ona także omówiona na 

posiedzeniu Komisji Finansów i Inwestycji w dniu 23 lutego br. Na posiedzeniu Komisji, w trakcie 

dyskusji padł wniosek o zwołanie wspólnego posiedzenia Komisji stałych, na którym 

przedyskutowane zostaną kwestie wyboru i finansowania inwestycji takich jak: budowa wodociągu 

na ul. Żniwnej, wybór drogi do remontu z programu Przebudowy Dróg Lokalnych 2008-2011 czy 

budowa boiska. 

Pisemną informację omówił Wójt Gminy Zbigniew Wacławik oraz poparł wniosek w sprawie 

wspólnego posiedzenia Komisji w tej sprawie. 

 



Protokół nr XXXIX/10 z sesji Rady Gminy Goleszów odbytej w dniu 24 lutego 2010 r.  strona 11 
 
Po tej informacji wiceprzewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. W dyskusji nikt nie zabrał 

głosu. 

Rada Gminy przyjęła bez uwag informację na temat planów złożenia wniosków o pozyskanie   

środków zewnętrznych na planowane w roku 2010 inwestycje. 

 

Ad.10. Ocena stanu ochrony środowiska w naszej gminie. 

Informacje na ten temat przedstawił kierownik Referatu Rozwoju Wsi i Ochrony Środowiska 

Jan Madzia. Informacja ta zawierała dane dotyczące; wydawania decyzji środowiskowych 

uwarunkowań, zapobiegania zanieczyszczeniom wód gruntowych i powierzchniowych, wywozu 

nieczystości płynnych z terenu gminy, oszczędzania energii elektrycznej, segregacji odpadów 

i spalania śmieci. Informacje te zostały przygotowane przez pracowników referatu i stanowią 

załącznik nr 9 do nin. protokołu). 

Po tej informacji wiceprzewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję, w której sołtys Werner 

Zając stwierdził, że przedstawiona informacja była jedynie apelem a nie przedstawieniem 

mechanizmów, jakie gmina winna tworzyć by chronić środowisko. Zdaniem sołtysa gmina powinna 

tworzyć programy takie jak dopłaty do pieców, solarów czy przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Sołtys zapytał także o powód nie przekazywania pieniędzy kołom łowieckim na dokarmianie 

zwierzyny i o sumy jakie gmina przekazuje na ochronę środowiska.  

Na ten głos odpowiedział Wójt Gminy Zbigniew Wacławik informując, że na ochronę środowiska 

gmina przekazuje co roku kilka milionów złotych. Natomiast takie programy jak program 

dofinansowania zakupu pieców czy przydomowych oczyszczalni ścieków mogą być finansowane 

z pieniędzy, które wpływają do budżetu od tak zwanych trucicieli. W przypadku gminy Goleszów 

jest to jedynie kwota około 10 000 zł rocznie. Wójt odniósł się także do zarzutu nie przekazywania 

kołom łowieckim pieniędzy na dokarmianie zwierzyny. Poinformował on, iż koła te posiadają 

pewne prawa i obowiązki, a jednym z obowiązków jest właśnie dokarmianie zwierzyny.  

Następnie radny Leszek Szlauer przypomniał, że Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa sformułowała wniosek w sprawie sporządzenia ewidencji szamb 

bezodpływowych na terenie gminy gdzie zakończona została budowa kanalizacji. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie zapis 

mówiący o pozytywnej ocenie stanu ochrony środowiska w gminie Goleszów.  

Za takim zapisem głosowało 14 radnych. 
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Ad.11. Informacja n/t zagospodarowania odpadów i nieczystości stałych w naszej gminie. 

Informacje na ten temat przedstawiła kierownik referatu Gospodarki Nieruchomościami 

i Gospodarki Komunalnej Barbara Susmarska. Informacja ta stanowi załącznik nr 10 do nin. 

protokołu). 

Po wysłuchaniu kierownik B. Susmarskiej wiceprzewodniczący Rady Gminy Artur Więcław 

przypomniał, że Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa wystosowała 

wniosek w sprawie umieszczenia w Panoramie Goleszowskiej informacji dotyczących: 

− rozpropagowania zbiórki zużytego sprzętu RGD i RTV w referacie drogowym, 

− rozpropagowania zbiórki przeterminowanych lekarstw w punkach aptecznych w Goleszowie 

i w Puńcowie. 

Następnie otworzył dyskusję. Wobec braku głosów w dyskusji wiceprzewodniczący sformułował 

zapis: Rada Gminy bez uwag przyjmuje informacje n/t zagospodarowania odpadów 

i nieczystości stałych w naszej gminie. 

Wobec takiego zapisu nikt z obecnych nie wniósł sprzeciwu.  

O godzinie 16.40 wiceprzewodniczący Rady Gminy ogłosił 15 minutową przerwę, po której na sale 

obrad powrócili wszyscy radni. 

 

Ad.12. Podjęcie uchwał w sprawie: 

Projekty wszystkich uchwał zostały radnym dostarczone przed sesją. 

12.1. Projekt uchwały w sprawie w sprawie zmian budżetu gminy na 2010 rok. Projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. Opinia Komisji stanowi 

załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

Treść projektu omówiła skarbnik Barbara Madzia. Szczegółowe pisemne uzasadnienie zmian 

stanowi załącznik nr 12 do nin. protokołu. 

Wobec braku głosów w dyskusji nad projektem uchwały, wiceprzewodniczący Rady Gminy poddał 

projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXIX/311/10 w sprawie zmian budżetu gminy na 2010 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 
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Uchwała ta stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

 

12.2. Projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie 

należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie. Projekt 

uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. Opinia Komisji 

stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu. 

Wobec braku głosów w dyskusji nad projektem uchwały, wiceprzewodniczący Rady Gminy poddał 

projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXIX/312/10 w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg 

w spłacie należności pieniężnych, mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie 

została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 15 do nin. protokołu. 

 

12.3. Projekt uchwały w sprawie funduszu sołeckiego. Projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 16 do nin. 

protokołu. 

Wobec braku głosów w dyskusji nad projektem uchwały, wiceprzewodniczący Rady Gminy poddał 

projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXIX/313/10 w sprawie funduszu sołeckiego została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu. 

 

12.4. Projekt uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy 

ubiegający się o uzyskanie  zezwolenia na odbieranie odpadów komunalnych, na opróżnianie 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. Przewodniczący Komisji Rozwoju 
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Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Leszek Szlauer poinformował, że Komisja 

zawnioskowała o dokonanie następujących zmian w projekcie uchwały:  

− w § 1 ust. 1 pkt 6 skreślić lit. a), 

− w § 1 ust. 2 pkt 1 lit. a) dopisać po przecinku ciągniki z przyczepami asenizacyjnymi, inny 

sprzęt. 

Uwzględniając powyższe zmiany projekt uzyskał pozytywną opinię Komisji  

Następnie dodał jeszcze, iż „…do tego projektu uchwały przez Panią Susmarską został 

przygotowany jakby nowy zapis, nie zmieniający treści, nie zmieniający istoty tylko upraszczający 

zapisy… i to są zmiany, które moim zdaniem powinny zostać wprowadzone”. Przewodniczący 

Komisji zaznaczył, że treść zmian nie została przekazana radnym, jednakże nikt z obecnych, 

w czasie omawiania tego punktu nie wniósł o ich przedstawienie.  

Wobec braku głosów w dyskusji nad projektem uchwały, wiceprzewodniczący Rady Gminy poddał 

projekt uchwały wraz ze zmianami pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXIX/314/10 w sprawie określenia wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy 

ubiegający się o uzyskanie  zezwolenia na odbieranie odpadów komunalnych, na opróżnianie 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 18 do nin. protokołu. 

 

12.5. Projekt uchwały w sprawie przyznania nagrody p. Annie Stanieczek za osiągnięcia 

w dziedzinie upowszechniania kultury. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

Komisję Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do 

nin. protokołu. 

Wobec braku głosów w dyskusji nad projektem uchwały, wiceprzewodniczący Rady Gminy poddał 

projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXIX/315/10 w sprawie szczegółowych przyznania nagrody p. Annie Stanieczek za 

osiągnięcia w dziedzinie upowszechniania kultury została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  
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„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 20 do nin. protokołu. 

 

12.6. Projekt uchwały w sprawie przyznania nagrody p. Urszuli Kenig za osiągnięcia w dziedzinie 

upowszechniania kultury. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 

Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 21 do nin. 

protokołu. 

Wobec braku głosów w dyskusji nad projektem uchwały, wiceprzewodniczący Rady Gminy poddał 

projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXIX/316/10 w przyznania nagrody p. Urszuli Kenig za osiągnięcia w dziedzinie 

upowszechniania kultury została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 22 do nin. protokołu. 

 

12.7. Projekt uchwały w sprawie przyznania nagrody p. Annie Stanieczek za wysokie wyniki 

sportowe. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, 

Sportu i Ochrony Zdrowia. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 23 do nin. protokołu. 

Wobec braku głosów w dyskusji nad projektem uchwały, wiceprzewodniczący Rady Gminy poddał 

projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXIX/317/10 w sprawie przyznania nagrody p. Annie Stanieczek za wysokie wyniki 

sportowe została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 24 do nin. protokołu. 

 

 



Protokół nr XXXIX/10 z sesji Rady Gminy Goleszów odbytej w dniu 24 lutego 2010 r.  strona 16 
 
12.8. Projekt uchwały w sprawie przyznania nagrody p. Piotrowi Łupieżowiec za wysokie wyniki 

sportowe. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, 

Sportu i Ochrony Zdrowia. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 25 do nin. protokołu. 

Wobec braku głosów w dyskusji nad projektem uchwały, wiceprzewodniczący Rady Gminy poddał 

projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXIX/318/10 w sprawie  przyznania nagrody p. Piotrowi Łupieżowiec za wysokie 

wyniki sportowe została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 26 do nin. protokołu. 

 

12.9. Projekt uchwały w sprawie przyznania nagrody Tomaszowi Warzecha za wysokie wyniki 

sportowe. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, 

Sportu i Ochrony Zdrowia. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 27 do nin. protokołu. 

Wobec braku głosów w dyskusji nad projektem uchwały, wiceprzewodniczący Rady Gminy poddał 

projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXIX/319/10 w sprawie przyznania nagrody Tomaszowi Warzecha za wysokie 

wyniki sportowe została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 28 do nin. protokołu. 

 

12.10. Projekt uchwały w sprawie przyznania nagrody Aleksandrze Kocyan za wysokie wyniki 

sportowe. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Edukacji, Kultury, 

Sportu i Ochrony Zdrowia. Opinia Komisji stanowi załącznik nr 29 do nin. protokołu. 

Wobec braku głosów w dyskusji nad projektem uchwały, wiceprzewodniczący Rady Gminy poddał 

projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 
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Uchwała nr XXXIX/320/10 w sprawie przyznania nagrody Aleksandrze Kocyan za wysokie 

wyniki sportowe została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 30 do nin. protokołu. 

 

12.11. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Cisownica. Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Leszek Szlauer poinformował, iż Komisja wnioskuje o dokonanie zmiany 

w projekcie uchwały polegającej na wykreśleniu drogi widocznej w załączniku, która faktycznie 

tam nie istnieje. Opinia ta stanowi załącznik nr 31 do nin. protokołu. 

Uwzględniając powyższą zmianę projekt uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

W otwartej przez wiceprzewodniczącego Rady Gminy dyskusji głos zabrali: 

Radny Franciszek Giecek poinformował, że po posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa interweniowali mieszkańcy, którzy korzystają z drogi, którą 

Komisja proponuje wykreślić, by dojechać do swoich działek rolnych. Radny przedstawił numery 

tych działek i uznał, że w przypadku przyjęcia wniosku Komisji mieszkańcy zaskarżą uchwałę, co 

spowoduje wstrzymanie jej wykonania w kwestii zasadniczej czyli w kwestii parceli p. Madzi. 

Radny zaznaczył również, że jest to jedyna droga prowadząca do tych działek. Radny Franciszek 

Giecek zaapelował o odrzucenie wniosku Komisji.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot pytał o to czym kierowała się Komisja przy 

podejmowaniu wniosku o taką zmianę projektu uchwały? 

Odpowiadając na to pytanie przewodniczący Komisji Leszek Szlauer poinformował, że Komisja 

otrzymała informację, że droga ta to zarośnięty krzakami jar.  

Następnie wiceprzewodniczący Rady Gminy Artur Więcław przyznał, że to on złożył taki 

wniosek na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 

ponieważ droga  ta jest drogą wirtualną, a wykonanie jej będzie inwestycją kilkumilionową. 

Przyznał jednak, że wniosek Komisji został przyjęty zbyt pochopnie.  
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Jak ostatnio głos zabrał radny Krzysztof Kohut, który podkreślił, że to wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Artur Więcław wprowadził Komisję Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa w błąd. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji wiceprzewodniczący Rady Gminy poddał pod 

głosowanie wniosek Komisji. „Za” przyjęciem wniosku głosowało 0 radnych, a „przeciw” 

głosowało 14. Po odrzuceniu wniosku Komisji wiceprzewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w wersji przedstawionej radnym.  

Uchwała nr XXXIX/321/10 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Cisownica została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 1 radny 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 32 do nin. protokołu. 

 

12.12. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Bażanowice. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

Komisję Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. Opinia Komisji stanowi 

załącznik nr 33 do nin. protokołu. Z treścią projektu zapoznał zebranych Wójt Gminy Zbigniew 

Wacławik.  

Wobec braku głosów w dyskusji nad projektem uchwały, wiceprzewodniczący Rady Gminy poddał 

projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXIX/322/10 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Bażanowice została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 34 do nin. protokołu. 
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12.13. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Bażanowice. Projekt uchwały został pozytywnie 

zaopiniowany przez Komisję Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. Opinia 

Komisji stanowi załącznik nr 35 do nin. protokołu. Z treścią projektu zapoznał zebranych Wójt 

Gminy Zbigniew Wacławik, a przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot zaproponował by do 

tytułu uchwały po słowie przystąpienia dopisać słowo do. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji nad projektem uchwały, wiceprzewodniczący Rady 

Gminy poddał projekt uchwały wraz ze zmianą pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXIX/323/10 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Bażanowice została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 36 do nin. protokołu. 

 

12.14. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Puńców. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 

przez Komisję Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa. Opinia Komisji stanowi 

załącznik nr 37 do nin. protokołu. Z treścią projektu zapoznał zebranych Wójt Gminy Zbigniew 

Wacławik, a przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot zaproponował by do tytułu uchwały po 

słowie przystąpienia dopisać słowo do. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji nad projektem uchwały, wiceprzewodniczący Rady 

Gminy poddał projekt uchwały wraz ze zmianą pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXIX/324/10 w sprawie przystąpienia sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Puńców została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 38 do nin. protokołu. 
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12.15. Projekt uchwały w sprawie poparcia oświadczenia Sejmiku Województwa Śląskiego. Projekt 

uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa. Opinia ta stanowi załącznik nr 39 do nin. protokołu.  

W dyskusji głos zabrała sołtys Grażyna Foltyn-Skutek pytając o to, czy na terenie gminy 

Goleszów uprawiana jest kukurydza genetycznie modyfikowana.  

Na to pytanie odpowiedział Wójt Gminy Zbigniew Wacławik twierdząc, że gmina nie dysponuje 

takimi danymi, gdyż obowiązek gromadzenia informacji o uprawach roślin genetycznie 

modyfikowanych należy do marszałka województwa.  

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji nad projektem uchwały, wiceprzewodniczący Rady 

Gminy poddał projekt uchwały wraz ze zmianą pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXIX/325/10 w sprawie poparcia oświadczenia Sejmiku Województwa Śląskiego 

została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 1 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 40 do nin. protokołu. 

 

12.16. Projekt uchwały w sprawie programu gospodarczego p/n: Plan odnowy miejscowości 

Cisownica na lata 2010 – 2016. Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i 

Rolnictwa zawnioskowała o dokonanie zmian w projekcie uchwały w części dotyczącej opisu 

planowanych zadań: 

§ lp. 5 – wykreślić ze źródła finansowania Budżet Gminy, 

§ lp. 7 - wykreślić ze źródła finansowania Budżet Gminy, 

§ lp. 8 - wykreślić ze źródła finansowania Budżet Gminy, 

§ lp. 9 - wykreślić ze źródła finansowania Budżet Gminy, 

§ lp. 13 – wykreślić z nazwy zadania adaptacja strychu na sale, 

§ lp. 14 - wykreślić ze źródła finansowania Budżet Gminy, 

§ lp. 16 - wykreślić ze źródła finansowania Budżet Gminy, 

§ lp. 20 – dopisać do źródła finansowania udział mieszkańców oraz zmienić rok realizacji na 

2013, 
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§ lp. 23 – zmienić kwotę na 10 000, 

§ lp. 24 - wykreślić ze źródła finansowania Budżet Gminy, 

§ lp. 26 – zmienić lata realizacji na 2010-2011, 

§ lp. 27 – źródła finansowania otrzymują brzmienie: 1. OSP Cisownica, 2. Starostwo Powiatowe, 

3. Budżet Gminy, 

§ lp. 28 - wykreślić ze źródła finansowania Budżet Gminy i dopisać udział mieszkańców, 

§ lp. 29 – nazwę zadania zmienić na dopłata do utylizacji pokryć dachowych i ściennych z 

eternitu, oraz dopisać do źródła finansowania udział mieszkańców, 

§ lp. 30 – nazwę zadania zmienić na Kapitalne remonty dróg gminnych i powiatowych i budowa 

chodników oraz dopisać do źródła finansowania udział starostwa powiatowego. 

Uwzględniając powyższe zmiany projekt uzyskał pozytywną opinię Komisji. Opinia Komisji 

stanowi załącznik nr 41 do nin. protokołu. 

Wniosek Komisji został poddany pod głosowanie. „Za” przyjęciem wniosku głosowano 12 

radnych, a 2 wstrzymało się od głosu.  

Kolejną zmianę do projektu uchwały zgłosił przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot. Zmiana 

ta polega na wykreślenie w lp. 29 ze źródła finansowania Budżet Gminy. Ta propozycja zmiany 

również została poddana pod głosownie i przyjęto ją jednogłośnie. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji nad projektem uchwały, wiceprzewodniczący Rady 

Gminy poddał projekt uchwały wraz ze zmianą pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXIX/326/10 w sprawie programu gospodarczego p/n: Plan odnowy miejscowości 

Cisownica na lata 2010 – 2016 została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 12 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 2 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 42 do nin. protokołu. 

 

12.17. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVII/301/09 z dnia 21 grudnia 2009 r. 

Projekt został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. Opinia Komisji 

stanowi załącznik nr 43 do nin. protokołu.  
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Omawiając treść projektu Wójt Gminy Zbigniew Wacławik uznał, iż omyłkowo została w nim 

zapisana 116 079,99 zł. Zamiast tej kwoty należy zapisać 117 079,99 zł.  

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji nad projektem uchwały, wiceprzewodniczący Rady 

Gminy poddał projekt uchwały wraz ze zmianą pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXIX/327/10 w sprawie  zmiany uchwały nr XXXVII/301/09 z dnia 21 grudnia 

2009 r. została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 44 do nin. protokołu. 

 

12.18. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr I/7/06 z dnia 27 listopada 2006 roku. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji poinformował, że radny Kazimierz Wisełka złożył 

rezygnację z pełnienia funkcji wiceprzewodniczącego Komisji Finansów i Inwestycji. W związku  

z tym Komisja na swym ostatnim posiedzeniu wybrała na to stanowisko radnego Karola 

Lipowczana, stąd konieczność zmiany uchwały nr I/7/06.  

Wobec braku głosów w dyskusji nad projektem uchwały, wiceprzewodniczący Rady Gminy poddał 

projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXIX/328/10 w sprawie zmiany uchwały nr I/7/06 z dnia 27 listopada 2006 roku 

została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 45 do nin. protokołu. 

 

12.19. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. Opinia ta 

stanowi załącznik nr 46 do nin. protokołu. Z treścią projektu zapoznał radnych Wójt Gminy 

Zbigniew Wacławik. Przypomniał on, iż w pierwszych swych pismach starosta zwracał się do 

gminy Goleszów o współfinansowanie zadania pn. Przebudowa drogi powiatowej Goleszów – 
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Hermanice – Ustroń w kwocie 1,5 mln zł. Wówczas poinformowano starostę, że wkład własny 

gminy Goleszów w tę inwestycję wynosi 3.880.000 zł, są to środki przyznane gminie Goleszów 

w ramach Programu Rozwoju Subregionu Południowego i gmina nie przewiduje przeznaczyć na to 

zadania żadnych dodatkowych funduszy. Po kolejnych rozmowach starosta obniżył kwotę 1,5 mln 

do około 700 000 zł, na co również nie przystano. Jednakże po ostatnim spotkaniu ze starostą 

ostatecznie wyrażono zgodę na kwotę 350 000 zł dofinansowania, ponieważ bez niego inwestycja 

mogłaby zostać nie wykonana. Starosta obiecał jednak, iż w zamian wykonane zostaną nakładki na 

terenie gminy Goleszów bez dofinansowania z budżetu gminy.  

Wobec braku głosów w dyskusji nad projektem uchwały, wiceprzewodniczący Rady Gminy poddał 

projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 14 radnych. 

Uchwała nr XXXIX/329/10 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu 

została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 47 do nin. protokołu. 

 

Ad.13. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy poinformował, iż: 

1. Na sesji w dniu 4 stycznia 2010 radny Leszek Szlauer zwrócił się z zapytaniem dotyczącym 

przywrócenia kamieni granicznych, które zostały usunięte w związku z budową drogi 

Zielinówki w Cisownicy. Radny otrzymał pisemną odpowiedź. 

2. W dniu 17 lutego radni Karol Lipowczan i Franciszek Giecek otrzymali pisemne odpowiedzi na 

interpelacje złożone pomiędzy sesjami. 

Następnie radny Karol Lipowczan odczytał odpowiedź jaką otrzymał (załącznik nr 48) i dodał, iż 

nie jest nią usatysfakcjonowany, gdyż oczekiwał on na przekazanie do starostwa oficjalnego pisma 

w tej sprawie, by starostwo również na piśmie mogło się odnieść do sprawy wykonania rowu 

wzdłuż swojej drogi. Radny uważa także, że rozmowy w sprawie zgody właściciela parceli były 

prowadzone z niewłaściwą osobą. 

Na tę wypowiedź zareagował kierownik referatu drogowego Jerzy Sikora, który poinformował, 

że interpelacja radnego została przekazana do starostwa i to starostwo wystąpiło na piśmie do 
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właściciela posesji w sprawie zgody na wykonanie rowu. Właściciel jednak zgody takiej nie 

wyraził.  

Kolejno Wójt Gminy Zbigniew Wacławik zobowiązał się do wystosowania pisma do starostwa 

powiatowego w sprawie propozycji wykonania rowu przez pracowników Urzędu Gminy Goleszów, 

po uzyskaniu przez starostwo zgody na takie prace.  

Ponownie głos zabrał kierownik Jerzy Sikora informując, że starostwo powiatowe nie jest 

przeciwne wykonaniu rowu, ma jedynie problem z uzyskaniem zgody właściciela posesji na 

wejście w teren. 

 

Następnie pozostali interpelujący Franciszek Giecek i Leszek Szlauer uznali, że odpowiedzi ich 

satysfakcjonują.  

 

Ad.14. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

Wójt Gminy Zbigniew Wacławik przekazał następujące informacje: 

− ustalone zostały dodatki wyrównawcze dla nauczycieli, którzy zarobili mniej aniżeli gwarantuje 

im to Karta Nauczyciela, 

− w roku 2009 wykonano rentę planistyczną według załącznik nr 49 do nin. protokołu, 

− odbyły się dwa posiedzenia Rady Lokalnej Grupy Działania. Na jednym z nich rozpatrzone 

zostały wnioski o dofinansowanie mikro projektów. Wpłynęło 65 wniosków, z czego 

dofinansowano 28. 

− 5 nauczycieli otrzymało awans na nauczycieli dyplomowanych, 

− 12 stycznia odbyło się spotkanie z sołtysami. Remonty bieżące dróg zostaną wykonane przez 

firmę zewnętrzną a pozostała kwota zostanie rozdysponowana sołectwo według 

obowiązujących zasad. 

− w poszczególnych sołectwach odbywały się spotkania noworoczne z seniorami, 

− na posiedzeniu prezydium gminnym OSP w Goleszowie ustalono obsługę walnych zebrań 

sprawozdawczych, 

− w kościele Ewangelicko-Augsburskim w Goleszowie odbyło się nabożeństwo ekumeniczne, 

− odbyło się pierwsze posiedzenie Stowarzyszenia Samorządowego Ziemi Cieszyńskiej. Tematem 

posiedzenia była sieć szerokopasmowa, 
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Kolejno przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot przedstawił treść dwóch pism – oba stanowią 

załączniki nr 50 i 51 do nin. protokołu.  

 

Ad.15. Wolne wnioski. 

Mieszkaniec Dzięgielowa Nieboras Jerzy poprosił o informacje dotyczące terminu opracowania 

planu zagospodarowania Dzięgielowa. Odpowiadając Wójt Gminy Zbigniew Wacławik 

poinformował, że pracownik odpowiedzialny za plany złożył wypowiedzenie, a nowy rozpocznie 

pracę po rozstrzygnięciu konkursu, najszybciej 1 kwietnia br. tak więc prace zostają zawieszone na 

około miesiąc. Cała procedura uchwalania zajmie około roku. W sprawie szczegółów pan Nieboras 

Jerzy został poproszony o wizytę w Urzędzie Gminy. 

 

Ad.16. Informacje i komunikaty. 

W tym punkcie porządku obrad nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad.17. Zakończenie XXXVIII sesji Rady Gminy Goleszów. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad wiceprzewodniczący Rady Gminy Artur Więcław 

o godz. 1900 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam XXXIX sesję Rady Gminy Goleszów”.  

 

Na tym protokół zakończono.  

 

Protokołowała: 

inspektor ds. obsługi Rady Gminy  

Aleksandra Brudny  

 

 


